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§ 78 Presentation av ledamöter
Diarienummer: 

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av presentationen av Dan Säterman (S) och Tedde 
Olsson (SD).

Beslutsunderlag
-

Beslutet skickas till
För kännedom
-
För åtgärd
-
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§ 79 Ekonomi och verksamhetsuppföljning - utskott
Diarienummer: KS/2023:16

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning till och 
med mars månad 2023 från allmänna utskottet.

Sammanfattning av ärendet
Enligt övergripande principer för ekonomisk styrning som ingår i den strategiska 
planen med budget ska ekonomi och verksamhet följas upp regelbundet. Varje månad 
ska rapportering ske mellan verksamhetsområde och utskott samt mellan utskott och 
kommunstyrelsen. Avvikelse under mars månad är främst kopplat till licenskostnader 
för IT-system. Denna kostnad kommer periodiseras längre fram och är väntad.

Ekonomisk uppföljning över kommunledningsstaben (i tusental)
Budget till och med mars 9 724

Redovisning till och med mars 10 329

Avvikelse till och med mars -605

Procent av budget 106,2%

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-05-03 § 88
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-04-03 § 41  

Beslutet skickas till
För kännedom
Kommunstyrelsen
För åtgärd
-
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§ 80 Ekonomi- och verksamhetsuppföljning - 
nämnder
Diarienummer: KS/2023:17

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning till och 
med mars månad 2023 för nämnderna.

Sammanfattning av ärendet
Myndighetsnämnden
Enligt övergripande principer för ekonomisk styrning som ingår i den strategiska 
planen med budget ska ekonomi och verksamhet följas upp regelbundet. Varje månad 
ska rapportering ske från verksamhetsområdet.

Ekonomisk uppföljning av miljö- och byggavdelningen (i tusentals kronor)
Budget till och med mars 1 808,0

Redovisning till och med mars 1 923,4

Avvikelse till och med mars - 115,4

Procent av budget 107,6%

Verksamhetsuppföljning
Alkohol och Tobak

 Tillsyn enligt plan.
 Pågående utredningar, huvudsakligen i Arvika kommun.

Livsmedel

 Tillsyn enligt plan.
 Omklassning av verksamheter.

Bygglov

 19 lovärenden.
 Nio bygglov.
 Tre bygganmälningar.
 Två strandskyddsdispenser.
 Ett förhandsbesked.
 Två tidsbegränsade lov.
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Miljö- och hälsa

 Tillsyn enligt plan
 Insamling och rapportering av användandet av köldmedia.
 Övriga handläggningar gällande klagomål, avlopp, kompost med mera
 Flertal klagomål har inkommit under våren.

Servicenämnden
Ekonomisk uppföljning av samhällsbyggnad (i tusentals kronor)
Budget till och med mars 10 472

Redovisning till och med mars 11 264

Avvikelse till och med mars    - 792

Procent av budget 107,6%

Helårsprognos
Ekonomisk uppföljning efter mars månad prognostiserar att samhällsbyggnads årliga 
budget efterföljs. 

Intäkter inom fastighet- och plansektionen bestående av 800 tusen kronor i skogsdrift 
kommer att väga upp för utgifter inom andra verksamhetssektioner, däribland 
gatusektionen, kostsektionens samt räddningssektionen.

Gatusektionens ökade utgifter består av 200 tusen kronor i vinterväghållning samt 200 
tusen kronor i vägbidrag. Kostsektionens prognostiserade utgifter består av 100 tusen 
kronor i ökade livsmedelspriser och räddningssektionens ökade utgifter består av 300 
tusen kronor i högre utbildningskostnader.

Verksamhetsuppföljning
Fastighet/Plan/Kontor

- Bokslutsberedning. 
- Riskgrupp Arvika och Eda samt uppdatering av Risk och sårbarhetsanalys
- Deadline för lönesättningar 2023-03-15.
- Påbörjat arbete med kommande investeringsbehov inom fastigheter.

Teknik i väst AB

- Normal verksamhet för VA och gata under mars.
- Riskgrupp Arvika och Eda samt uppdatering av Risk och sårbarhetsanalys.
- Planering för sommaren, sandsopning, beläggningsarbeten, VA-saneringar 

med mera.
- Samverkan inom Avfall Värmland kring förpackningsinsamlingen samt 

planering inför gemensam upphandling av entreprenör för hämtning.
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- Revidering av renhållningsföreskrifterna pågår för att anpassa dem till den nya 
avfallsförordningen.

Kost

- Hiernegårdens kök är i behov av större utrymme i kyl och frys på grund av 
utökade beställningar av portioner till nya demensboendet hösten 2023.

- Marknadsundersökning inför nya upphandlingar påbörjas för mer 
närproducerade varor.

- Beviljat medel ur omställningsfonden till ledarskapsutbildning för kökschefer.

Räddningstjänsten

- Högt tryck på utbildning av brandmän och förhoppningsvis längre fram även 
av nya befäl.

- Arbetet gällande upphandling av sotning från och med 2025 har påbörjats. 
Enligt tidsplanen kommer upphandling att genomföras under hösten.

AMI

- Sektionschef, arbetsledare och skyddsombud har deltagit i utbildning gällande 
bättre arbetsmiljö.

- Utbildning för sektionschefen, arbetsledarna och arbetsmarknadskonsulenterna 
i ”bestämmelser arbetstagare i arbetsmarknadspolitiska insatser”.

- Uppstart av nya arbetsprövningsplatser i den interna verksamheten i samarbete 
med Jössenavet samt Vårdcentralen Eda.

- Ny kartläggning för deltagare färdig utifrån progressionsmätningsmetoden 
”BIP”.

- Genomförande av rekryteringsmässan 2023-03-16 i samarbete med den norska 
myndigheten NAV, Grensetjänsten, Arvika kommun samt interreg projektet 
Expande. 

- Planering inför Jobb speed-dating 2023-04-25 tillsammans med 
bemanningscentralen, vård och stöd samt bildning.

- Styrgruppsmöten kopplat till den lokala överenskommelsen med 
Arbetsförmedlingen och Arvika kommun, projekt Yrkesväg samt ett 
avslutande möte för projektet ReAct.

Fritid- och Kultur

- Uppstart av arbetet gällande bidragsöversyn.
- Beslut om föreningsbidrag.
- Ledarforum.
- Förvaltningsmöte med Eda Bostads AB.
- Möte gällande folkhälsoverksamheten med kommunalråd Hanna Andersson.
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- Föreningsmöte med Eda Idrottsförening samt Idrottsförening Örnen.
- Föreningsmöte med Åmotfors Atletklubb.
- Personalärenden.
- Rekrytering av fritidsledare.
- Arbetsplatsträff.
- Resultat- och medarbetarsamtal.
- Löneöversyn.
- Undertecknande av två anställningsavtal vad gäller två biblioteksassistenter på 

timanställning.

Bildningsnämnden
Uppföljningen efter mars visar en negativ avvikelse på 213 000 kronor. Det gäller 
framför allt grundskolorna men även kostnaderna för skolskjuts är högre än beräknat. 
Korttidsfrånvaron har ökat vilket har gjort att personalkostnaderna har blivit högre än 
beräknat.

Skolchefen visade en kartläggning av barns och elevers behov av individuella 
personalinsatser under höstterminen 2022. Det har även gjorts en kartläggning av 
elevhälsans insatser och bedömda behov under höstterminen 2022. Slutsatsen av detta 
är att det finns en stor andel barn och elever som är i behov av specialinsatser.

Skolchefen visade även hur kostnaderna för placerade elever ser ut inklusive en 
kostnadsprognos för kommande läsår.

Verksamheten har skickat ut en enkät till vårdnadshavarna, för att undersöka 
möjligheten till att föräldrarna skjutsar barnen till och från skolan mot ersättning.   

Socialnämnden
Ekonomen för vård och stöd redovisar det ekonomiska läget efter mars 2023 för vård 
och stöd med underliggande verksamheter samt individ- och familjeomsorgen med 
underliggande verksamheter. 

Resultatet visar en negativ avvikelse på 7 655 tkr efter mars 2023 för vård och stöd. 
För individ- och familjeomsorgen visar resultatet en positiv avvikelse på 1 347 tkr 
efter mars 2023.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-05-03 § 87
Myndighetsnämndens protokollsutdrag 2023-04-26  § 38
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-04-06 § 39
Bildningsnämndens protokollsutdrag 2023-04-05 § 48
Socialnämndens protokollsutdrag 2023-04-04 § 55
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Beslutet skickas till
För kännedom
Socialnämnden
Bildningsnämnden
Servicenämnden
Myndighetsnämnden
För åtgärd
-
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§ 81 Svar på medborgarförslag - Uppförande av 
odlingslotter på kommunal mark
Diarienummer: KS/2023:49

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige beviljar medborgarförslaget om odlingslotter på kommunal 
mark.

Eda kommun uppskattar engagemanget från initiativtagaren med att använda sig av ett 
medborgarförslag som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 20 januari. Initiativtagaren 
önskar att kommunen undersöker möjligheten till uppförande av odlingslotter på 
kommunens mark i anslutning till tätorterna Charlottenberg, Åmotfors och Koppom. 
Odlingslotterna skulle vara tillgängliga för alla invånare i kommunen och på så sätt bli 
en naturlig mötesplats som skulle gynna integrationen och folkhälsan.

Eda kommun har i dagsläget ingen lämplig mark för odlingslotter i anslutning till 
tätorterna, men kommer att se över detta i kommande det fördjupade 
översiktsplanarbetet (FÖP).

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-05-03 § 90
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-04-03 § 47
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-03-16 § 31
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-02-07 
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2023-01-30 § 18
Medborgarförslag – Uppförande av odlingslotter på kommunal mark 2023-01-20

Förslag till beslut på sammanträdet
Johanna Söderberg (C) med bifall av Jens Ericsson (S): Kommunfullmäktige beviljar 
medborgarförslaget om odlingslotter på kommunal mark.

Eda kommun uppskattar engagemanget från initiativtagaren med att använda sig av ett 
medborgarförslag som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Beslut enligt förslag då inget motförslag ställdes.
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Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
För åtgärd
Utredare/beställare; Carina Wilke
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§ 82 Svar på medborgarförslag - Låda med sand vid 
utegymmet i Tallmon
Diarienummer: KS/2023:40

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget om låda med sand vid utegymmet i 
Tallmon.

Eda kommun uppskattar engagemanget från initiativtagaren med att använda sig av ett 
medborgarförslag som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 11 januari. Initiativtagaren 
önskar en låda för sandning vid utegymmet i Tallmon. 

Tallmon är ett naturreservat och det är inte tillåtet att använda sig av främmande 
material som saltad sand eller grus, därför är det inte möjligt att genomföra förslaget.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-05-03 § 91
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-04-03 § 48
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-03-16 § 32
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-02-06
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2023-01-15 § 15
Medborgarförslag – Låda med sand vid utegymmet i Tallmon 2023-01-11

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
Utredare/beställare; Carina Wilke
För åtgärd
-
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§ 83 Svar på medborgarförslag - Bygg ut 
Gärdeshallen i Åmotfors
Diarienummer: KS/2023:35

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget gällande utbyggnation av 
Gärdeshallen i Åmotfors.

Eda kommun uppskattar engagemanget från initiativtagaren med att använda sig av ett 
medborgarförslag som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 31 december 2022. 
Initiativtagaren vill att kommunen ska förvärva mark bredvid Gärdeshallen i Åmotfors 
och bygga ut hallen. Detta då det bedrivs ungdomsverksamhet och innebandy, som är 
ett stort fritidsintresse i området. Det vore också bra eftersom skolan nyttjar hallen i 
samband med idrottslektionerna.

I dagsläget finns ingen planerad utbyggnad. Eda kommun har förvärvat fastigheten 
Hagebacken 4 sydost om Gärdeshallen för eventuella framtida behov.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-05-03 § 92
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-04-03 § 49
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-03-16 § 33
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-02-02
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2023-01-25 § 14
Medborgarförslag – Bygg ut Gärdeshallen i Åmotsfors 2022-12-31

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
Utredare/beställare; Carina Wilke
För åtgärd
-
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§ 84 Svar på motion - Att Eda kommun köper in fällor 
och hjälper till att minska granbarkborren
Diarienummer: KS/2022:272

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige avslår motionen om att Eda kommun köper in fällor och hjälper 
till att minska granbarkborren.

Eda kommun uppskattar engagemanget från motionären med att använda sig av en 
motion som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Reservationer
Stefan Nilsson (SD), Helena Ringstrand (SD), Tedde Olsson (SD), Uno Hultman 
(SD), Ronny Myrén (SD) och Göran Olsson (SD) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Stefan Nilssons förslag.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom 16 september en motion till kommunfullmäktige från 
Sverigedemokraterna. Motionären menar att granbarkborren har blivit ett mycket stort 
problem de senaste åren. Fler och fler skogsägare sätter upp fällor i skogen för att 
minska antalet granbarkborrar. Motionären önskar att Eda kommun är ett föredöme 
för skogsägare genom att sätta upp fällor i de kommunala skogarna.

Eda kommun har tidigare köpt in fällor, fällorna togs ner hösten 2022. Det har kommit 
nya rön vad gäller dessa fällor, möjligheten finns att de attraherar barkborrar som inte 
går i fällorna utan istället angriper intilliggande skog. I avvaktan på ytterligare studier 
om fällornas effektivitet har Eda kommuns skogsförvaltning valt att inte sätta upp dem 
i nuläget.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-05-03 § 93
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-04-03 § 50
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-03-16 § 
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-02-15
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2022-10-19 § 171
Motion – Att Eda kommun köper in fällor och hjälper till att minska granbarkborren 
2022-09-16
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Förslag till beslut på sammanträdet
Stefan Nilsson (SD): Kommunfullmäktige beviljar motionen om att Eda kommun 
köper in fällor och hjälper till att minska granbarkborren.

Eda kommun uppskattar engagemanget från motionären med att använda sig av en 
motion som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Per-Anders Andersson (KD) och Jens Ericsson (S): Beslut enligt kommunstyrelsens 
förslag. Kommunfullmäktige avslår motionen om att Eda kommun köper in fällor och 
hjälper till att minska granbarkborren.

Eda kommun uppskattar engagemanget från motionären med att använda sig av en 
motion som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Beslutsgång
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt Per-Anders Anderssons och Jens Ericssons förslag. 

Beslutet skickas till
För kännedom
Motionären
Utredare/beställare; Carina Wilke
För åtgärd
-
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§ 85 Svar på motion gällande användning av egen 
dator
Diarienummer: KS/2022:300

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige avslår motion gällande användning av egen dator som 
förtroendevald. Detta då det upphandlade systemet endast stöder Android och Ipads, 
därav kan politiker inte använda sin egen dator i uppdraget som förtroendevald.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom 16 september en motion till kommunfullmäktige från Socialdemokraterna. 
Motionären menar att fritidspolitiker ska kunna välja om de vill använda sin egen 
dator eller om de önskar använda kommunens surfplatta. Detta då politikern får 
använda ett verktyg denne är van vid. Det skulle generera miljömässig och ekonomisk 
vinst för kommunen. Det framkom också att andra kommuners politiker har möjlighet 
att använda sin egen dator.

Om ett annat system på marknaden skulle upphandlas utöver det befintliga system 
som bekostas innebär det en extra utgift. Inköpspriset uppgår till cirka 40 000–70 000 
kronor och driftskostnad cirka 100 000 kronor extra per år.

Kontakt har tagits med systemutvecklare i Karlstad kommun som meddelar att Lex 
Meeting, det vill säga alla handlingar inför ett möte, endast är tillgängligt idag via 
läsplatta. Det finns inga planer hos leverantören idag att skapa en webbapplikation för 
LexMeeting.

Åtgärd har gjorts från kommunledningsstaben för att underlätta utskrift av kallelsen 
för förtroendevalda.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-05-03 § 97
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-04-03 § 43
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse 2023-02-15
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2023-01-25 § 8
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-01-11 § 13
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2022-12-05 § 145
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse 2022-10-20
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2022-10-19 § 180
Motion - Användning av egen dator för det politiska arbetet som förtroendevald
2022-10-12
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Beslutet skickas till
För kännedom
Motionären
Kommunsekreterare; Rebecka Nilsson
För åtgärd
-
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§ 86 Allmänhetens frågestund
Diarienummer: KS/2023:28

Kommunfullmäktiges beslut
Ingen fråga lyfts, då ingen fråga inkommit till allmänhetens frågestund.

Sammanfattning av ärendet
Folkbokförda i kommunen har möjlighet att muntligt eller skriftligt ställa frågor vid 
kommunfullmäktiges sammanträden. Frågorna får endast beröra ämnen som är av 
allmänt intresse och som handläggs inom den kommunala verksamheten. Frågorna får 
inte beröra myndighetsutövning mot enskild. Kommunfullmäktiges arbetsordning 
reglerar hur allmänhetens frågestund ska genomföras.

Beslutsunderlag
-

Beslutet skickas till
För kännedom
-
För åtgärd
-
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§ 87 Information från verksamheten
Diarienummer: KS/2023:29

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av informationen.

Sammanfattning av ärendet
Kommunchefen informerar följande:

- Ekonomiska utmaningar för kommunen, arbete sker med hjälp av 
stabsmetodik

- Omvärldsspaning 
- Ny lag med syfte att arbeta brottsförebyggande
- Utjämningssystemet 
- Rekrytering av skolchef
- Verksamheten IFO:s (individ- och familjeomsorg) samverkan med Årjängs 

kommun 
- Verksamheten IFO:s (individ- och familjeomsorg) samverkan med Arvika 

kommun gällande desinformationskampanjer 
- Ny upphandling pågår gällande företagshälsovård
- Löneöversyn del 2 pågår
- Kommunens större projekt

Kommunfullmäktige ajourneras 19:33 – 19:48.

Beslutsunderlag
-

Beslutet skickas till
För kännedom
-
För åtgärd
-
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§ 88 Nytt medborgarförslag - Gång- och cykelbana 
mellan Charlottenberg och Haganäsets camping
Diarienummer: KS/2023:131

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige lämnar över medborgarförslaget - Gång- och cykelbana mellan 
Charlottenberg och Haganästes camping till servicenämnden för beredning.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 26 april. Initiativtagen vill att 
det byggs gång/cykelbana mellan Charlottenberg och Haganäsets camping. Det skulle 
göra att ungdomar och äldre skulle kunna ta sig både till Eda kyrka, Haganäset och 
även ta cykel till Valfjället på ett säkrare sätt.

Initiativtagaren menar att den befintliga cykelvägen som slutar i Hökedalen fram till 
Nolbykorset kan förlängas. Sedan byggs en gång/cykelväg ner mot Valfjället och en 
gång/cykelväg som fortsätter ner förbi kyrkan mot Haganäset. 

Beslutsunderlag
Medborgarförslag - Gång- och cykelbana mellan Charlottenberg och Haganäsets 
camping 2023-04-26

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
För åtgärd
Samhällsbyggnad
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§ 89 Nytt medborgarförslag - Bygg minigolfbana vid 
en eller flera badstränder
Diarienummer: KS/2023:132

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige lämnar över medborgarförslaget – Bygg minigolfbana vid en 
eller flera badstränder till servicenämnden för beredning.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 27 april. Initiativtagaren vill 
att kommunen bygger en minigolfbana vid badplatsen i Köla eller i Häljeboda. Det 
skulle bli en fritidsaktivitet för många under sommaren vilket skulle locka fler till våra 
badstränder samt få fler att tillbringa mer tid utomhus. Initiativtagen menar att det inte 
lika ekonomiskt krävande som en stor simhall, utan kommunen kan istället kosta på 
flera stränder med en minigolfbana. Förslaget innebär att anliggande kiosker till 
badstränderna har koll på uthyrningen.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag - Bygg minigolfbana vid en eller flera badstränder 2023-04-27

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
För åtgärd
Samhällsbyggnad
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§ 90 Nytt medborgarförslag - minska matsvinn
Diarienummer: KS/2023:135

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lämnar över medborgarförslaget –minska matsvinn till 
servicenämnden för beredning.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 27 april. Initiativtagaren vill 
att matsvinnet på skolorna ska minska genom att sälja matlådor i stället för att slänga 
maten. Förslaget är att privatpersoner tar med egen matlåda hemifrån, eventuellt köper 
en engångsmatlåda för att sedan kunna köpa mat på skolan till ett reducerat pris. 
Initiativtagaren menar att detta vore bra för de barn vars enda mål är här på skolan och 
som inte får mat hemma, då kan de få möjlighet att köpa med mat hem från skolan. 
Det vore också bra för allmänheten, särskilt med tanke på det tuffa ekonomiska läget 
som råder. Det är klimatsmart att sälja mat som annars skulle slängas. Det bidrar 
dessutom till en positiv inkomst för kommunen, då all mat som slängs är pengar. 

Beslutsunderlag
Medborgarförslag - Minska matsvinn  2023-04-27

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
För åtgärd
Samhällsbyggnad
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§ 91 Nytt medborgarförslag - Fritidsgårdar på alla 
skolor
Diarienummer: KS/2023:136

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige lämnar över medborgarförslaget –Fritidsgårdar på alla skolor till 
servicenämnden för beredning.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 27 april. Initiativtagaren vill 
att Eda kommun skall anordna fler fritidsaktiviteter för ungdomar. Fritidsaktiviteter 
anses saknas i kommunen. Förslaget är att aktiviteter skall ske i skolans lokaler såsom 
i gymnastikhallarna. Detta kan leda till att flera ungdomar blir engagerade i olika 
aktiviteter som skolan har att erbjuda. Detta kan bidra till minskad psykisk ohälsa, då 
fler får chans att känna gemenskap och tillhörighet.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag - Fritidsgårdar på alla skolor  2023-04-27

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
För åtgärd
Samhällsbyggnad
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§ 92 Nytt medborgarförslag - Länskort för ungdomar
Diarienummer: KS/2023:137

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige lämnar över medborgarförslaget – Länskort till ungdomar till 
bildningsnämnden för beredning.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 27 april. Initiativtagaren vill 
att ungdomar ska få ett länskort för att kunna åka tåg och buss på fritiden till olika 
fritidsaktiviteter.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag - Länskort för ungdomar 2023-04-27

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
För åtgärd
Bildning
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§ 93 Ny motion - Avskärma vattenmagasinet vid 
Humlevägen i Charlottenberg
Diarienummer: KS/2023:138

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige lämnar över motion – Avskärma vattenmagasinet vid 
Humlevägen i Charlottenberg till servicenämnden för beredning.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom en motion till kommunfullmäktige 10 maj, inlämnad av 
Sverigedemokraterna. Motionären menar att vattenmagasinet vid Humlevägen borde 
vara avskärmat så inte någon person eller något djur kommer till skada. Lämpligen 
kunde ett staket av någon sort sättas upp så det skärmar av mot vattnet. 

Beslutsunderlag
Motion - Avskärma vattenmagasinet vid Humlevägen i Charlottenberg 2023-05-10

Beslutet skickas till
För kännedom
Motionären
För åtgärd
Samhällsbyggnad
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§ 94 Fyllnadsval till servicenämnden
Diarienummer: KS/2023:115

Kommunfullmäktiges beslut
Ärendet utgår.

Beslutsunderlag
-

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-

Comfact Signature Referensnummer: 78088SE



UNDERSKRIFTSSIDA

Detta dokument har undertecknats med avancerade elektroniska
underskrifter:

Sida 1/1Comfact Signature Referensnummer: 78088SE


	Justering
	Anslagsbevis
	Närvarolista
	Beslutande
	Övriga närvarande

	Innehållsförteckning
	§ 78	Presentation av ledamöter
	Kommunfullmäktiges beslut
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 79	Ekonomi och verksamhetsuppföljning - utskott
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Ekonomisk uppföljning över kommunledningsstaben (i tusental)

	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 80	Ekonomi- och verksamhetsuppföljning - nämnder
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Myndighetsnämnden
	Ekonomisk uppföljning av miljö- och byggavdelningen (i tusentals kronor)
	Verksamhetsuppföljning

	Servicenämnden
	Ekonomisk uppföljning av samhällsbyggnad (i tusentals kronor)
	Helårsprognos
	Verksamhetsuppföljning

	Bildningsnämnden
	Socialnämnden

	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 81	Svar på medborgarförslag - Uppförande av odlingslotter på kommunal mark
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Förslag till beslut på sammanträdet
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 82	Svar på medborgarförslag - Låda med sand vid utegymmet i Tallmon
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 83	Svar på medborgarförslag - Bygg ut Gärdeshallen i Åmotfors
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 84	Svar på motion - Att Eda kommun köper in fällor och hjälper till att minska granbarkborren
	Kommunfullmäktiges beslut
	Reservationer
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Förslag till beslut på sammanträdet
	Beslutsgång
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 85	Svar på motion gällande användning av egen dator
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 86	Allmänhetens frågestund
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 87	Information från verksamheten
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 88	Nytt medborgarförslag - Gång- och cykelbana mellan Charlottenberg och Haganäsets camping
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 89	Nytt medborgarförslag - Bygg minigolfbana vid en eller flera badstränder
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 90	Nytt medborgarförslag - minska matsvinn
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 91	Nytt medborgarförslag - Fritidsgårdar på alla skolor
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 92	Nytt medborgarförslag - Länskort för ungdomar
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 93	Ny motion - Avskärma vattenmagasinet vid Humlevägen i Charlottenberg
	Kommunfullmäktiges beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	§ 94	Fyllnadsval till servicenämnden
	Kommunfullmäktiges beslut
	Beslutsunderlag
	Beslutet skickas till
	För kännedom
	För åtgärd


	Underskriftssida

		2023-05-23T06:55:55+0000


		2023-05-23T06:58:31+0000


		2023-05-23T07:04:02+0000




